
Protokół Nr 30/2011 
z posiedzenia Zarz ądu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 27.09.2011 roku 
 

             W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu, Skarbnik Powiatu, 
Przewodniczący Rady Powiatu oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności, 
która stanowi załącznik nr 1  do protokołu. 

P. Wicestarosta powitał obecnych, zapoznał z porządkiem obrad. Porządek obrad 
został przyjęty i stanowi załącznik nr 2  do protokołu. 

Ad.1 
Informacja o sytuacji finansowej Powiatu .  
 
            P. Skarbnik zapoznał Zarząd z informacją o stanie finansów. Informacja 
stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 
 

Ad.2 
Zlecenie zada ń ze środków PFRON.  

         P. E. Wawrzyniak zapoznała Zarząd z zasadami ogłoszonego konkursu dla 
fundacji, organizacji pozarządowych z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 
Konkurs ogłoszono 18.08.2011, a termin składania ofert wyznaczono na 9.09.2011. 
W wyznaczonym terminie wpłynęły 2 oferty: 
- Polskiego Towarzystwa na Rzecz Osób Niepełnosprawnych koło Opalenica, 
- Stowarzyszenie Amazonki Nowy Tomyśl 
Wysokość środków do rozdysponowania wynosi 10 000 zł. 
P. Wawrzyniak powiedziała, Ŝe P. Dyr. Sienkiewicz proponuję przyznać po 5 tys. dla 
kaŜdej z organizacji. 
P. Markowski zapytał w jaki sposób ogłoszono konkurs. 
P. Wawrzyniak wyjaśniła, Ŝe konkurs ogłoszony został na stronie BIP oraz tablicy 
ogłoszeń.  
P. Wicestarosta zapytał w jaki sposób będzie nadzorowana realizacja zadania w 
związku z przydzieleniem kwoty mniejszej niŜ wnioskowana. Czy zadania będą 
zrealizowane tylko w części.  
P. Wawrzyniak wyjaśniła, Ŝe organizacja po otrzymaniu środków przygotowuje nowy 
preliminarz zadań dostosowując go do posiadanych środków. 
Zarząd dokonał podziału środków i przyznał ka Ŝdej z organizacji po 5 tys. zł. 
 

Ad. 3 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Powiatu Nowotomyskiego na 
rok 2011.  
 
        P. Skarbnik zapoznał Zarząd z uchwałą, która stanowi załącznik nr 4  do 
protokołu. Zwiększono dochody budŜetowe o kwotę 146.000 zł. Dochody po zmianie 
wynoszą 56.210.738 zł.  



Wojewoda zwiększył plan dotacji celowej o kwotę 146.000. Przyznane środki 
przeznaczone są na gospodarkę nieruchomościami . Ponadto zmniejszono rezerwę 
ogólną o kwotę 8.080 zł, a środki przeznaczono dla Starostwa Powiatowego – 
tłumaczenia  oraz SOSZW w Zbąszyniu – awaria sprzętu komputerowego, 
sfinansowanie kosztów wyŜywienia 4 dzieci. 
P. Pigla zapytał za jaki okres finansowane są koszty wyŜywienia dzieci. Poprosił 
równieŜ o przygotowanie zestawienia udzielonej pomocy rodzinie Janasów z 
Wąsowa. 
P. Skarbnik powiedział, Ŝe takie zestawienie zostanie przygotowane. 
P. Pigla zapytał na czym polega regulowanie ksiąg wieczystych. 
P. Wicestarosta wyjaśnił, Ŝe kwota dotacji przyznana została na wniosek Kierownika 
Wydziału Geodezji i związane jest to z przechodzeniem na system ksiąg 
elektronicznych.  
P. Starosta poddał uchwałę pod głosowanie. 
„za” – 5 
Zarząd podj ął uchwał ę 46/FN/2011 w sprawie zmian w bud Ŝecie Powiatu 
Nowotomyskiego na rok 2011. 
 
Ad. 4 
Aktualna sytuacja w zakresie zagospodarowania i u Ŝytkowania nieruchomo ści 
zajmowanej przez Bank Spółdzielczy i Szkoł ę Muzyczn ą w Nowym Tomy ślu.  
 
        P. Dobrzyńska zapoznała zarząd z historią związaną z gruntami przy Szkole 
Muzycznej i Banku Spółdzielczym. W dniu  30.01.2004 decyzja Starosty dz. 933/3 
oraz 934/1  oddane zostały w trwały zarząd Szkole Muzycznej. W międzyczasie Dyr. 
szkoły występowała o pozwolenie na rozbudowę i przebudowę budynku Szkoły 
Muzycznej oraz rozbiórkę budynku gospodarczego i pozwolenie takie otrzymała. 
W lipcu 2010r. Dyr. szkoły wystąpiła z wnioskiem o zniesienie bezpłatnej słuŜebności 
na rzecz Banku Spółdzielczego. Na zniesienie słuŜebności nie wyraził zgody bank. 
W kwietniu 2011r. Bank Spółdzielczy złoŜył wniosek o wykup części działek 933/3 i 
934/1 
P. Skorupa zapytał czy Zarząd jest kompetentny do podjęcia decyzji o zbyciu działek. 
P. Wicestarosta powiedział, Ŝe zarówno szkoła jak i bank muszą funkcjonować . Pani 
Dyr. szkoły zaprasza Zarząd, aby odwiedził szkołę.  
P. Wicestarosta dodał, Ŝe P. Dyrektor w październiku dokona rozbiórki budynku 
gospodarczego. Planowana jest rozbudowa szkoły, co spotkało się z przychylnością 
ministerstwa.  
P. Pigla zapytał czy szkoła ma odpowiednią lokalizację na jej rozbudowę. 
P. Wicestarosta uwaŜa, Ŝe tak, na podstawie projektu, z którym się zapoznał. 
P. Mroczkiewicz powiedział, Ŝe jeŜeli szkoła przewiduje  rozbudowę to niech działa. 
P. Wicestarosta powiedział, Ŝe wszyscy powinni dbać o wspólne dobro. Oświadczył, 
Ŝe nie angaŜował się w sprawę szkoły i banku. 
P. Skorupa powiedział, Ŝe jeŜeli sprawa naleŜy do kompetencji Starosty jako 
zarządcy nieruchomości Skarbu Państwa to on powinien podjąć decyzję. Nie jest 
jednak za powiększaniem parkingu komercyjnemu bankowi, kosztem szkoły. 
Zarząd zapoznał si ę z tematem.   
 
 
Ad.5 



Wniosek  P. Pisarka o wydzier Ŝawienie placu przy Nauczycielskim Kolegium 
Języków Obcych w Starym Tomy ślu.  
 
        P. Dobrzyńska zapoznała Zarząd z wnioskiem P. Pisarka. Dodała, Ŝe 
wydzierŜawienie placu moŜe nastąpić w trybie przetargu. 
P. Wicestarosta powiedział, Ŝe warto pojechać zobaczyć teren, zaprosić sołtysa 
Starego Tomyśla.  
Zarząd nie podj ął decyzji o wydzier Ŝawieniu i upowa Ŝnił P. Starost ę do ogl ędzin 
terenu w Starym Tomy ślu. 
 
Ad. 6 
Wniosek PZLR „PANACEUM” o wydzier Ŝawienie pomieszcze ń po spółce 
Zdrovita.  
 
 
P. Starosta zapoznał Zarząd z pismem PZLR Panaceum. 
Zarząd ustalił, Ŝe nie ma podstaw do wydzier Ŝawienia pomieszcze ń poniewa Ŝ 
nie wpłyn ęło pismo spółki Zdrovita o rezygnacji z wynajmowani a pomieszcze ń. 
Wniosek spółki Panaceum przyj ęto jako potencjaln ą ofert ę jeŜeli pojawi si ę 
oficjalna rezygnacja, a Starostwo nie b ędzie zainteresowane wykorzystaniem 
pomieszcze ń. 
 
Ad.7 
Wniosek Klubu Sportowego „OBRA” w Zb ąszyniu o zmian ę terminu realizacji 
zadania publicznego.  
 
       P. Starosta zapoznał Zarząd z wnioskiem klubu „OBRA” i poddał pod głosowanie 
zmianę terminu realizacji zadania . 
„za” – 5 
Zarząd wyraził zgod ę na zmian ę terminu realizacji zadania z 26.XI na 15 X br. 
 
Ad. 8 
Wniosek P. Kozowskiej o wyra Ŝenie zgody na przedłu Ŝenie warunków umowy 
najmu.  
 
        P. Starosta zapoznał Zarząd z wnioskiem i poinformował, ze zgodnie z aneksem 
umowa waŜna jest do 31.12.2012r.  
Zarząd podtrzymał warunki umowy. 
 
Ad. 9 
Pismo  Burmistrza Opalenicy w sprawie uzgodnienia p rojektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego w Opalenicy.  
 
      P. Starosta zapoznał Zarząd z projektem porozumienia w sprawie uzgodnienia 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – zabudowa ul. 
Parkowej, ul. Poznańskiej, tory kolejowe oraz obszar leśny. 
P. Starosta poddał pod głosowanie projekt porozumienia. 
„za” – 5 
Zarząd upowa Ŝnił P. Starost ę do podpisania postanowienia. 
Ad. 10 



Sprawy bie Ŝące. 
 

- 
 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad P. Starosta podziękował za udział i zamknął 
posiedzenie Zarządu. 

 

Protokolant      Starosta Nowotomyski 
 

/-/ A. Janas-Kaczmarek     /-/ mgr Andrzej Wilkoński 
 


